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Interpelacje

l. Proszg o naprawienie schod6w przy drodze Krzyin Pomnika Jerzego

Popieluszki na wloclawskiej zaporze. Od czasu do czasu warto posprzqta€

ptasie odchody z lawek na alejce prowadzqcej do pomnika. Ponadto na

parkingu umiiiscowionym na zaparze sq dwie tablice, jedna wyblakla

calkowicie, drlga jest lidwo widoczna z logiem Wloctawskiej Intbrmacii

Turystycznei. Warto zadbac o to szczegdlne miejsce tak licznie odwiedzane

przezmieszkancow nie tylko naszego rniasta'

Z. b.or"g o posadowienie tabliczek z nazw&mi rond, oraz skrryiowan z wy$pq

centrainqwe Wioclawku. Jako przyklad podajg brak oznakowania ronda

,.Solidarno$ci" na skrzyzowaniu ulic Okrzei, Torufiskiej, Wyszynskiego i

Wienieckiej.
3. proszg o wymiang polamanych plytek chodnikowych na ulicy Jagieloriskiej,

pomiEdzy ul. Sw. Antoniego i Chmielnq'
4. Mieszkaricy Srodmie$cia skarz4 sig na stan lawek. W pobliiu hali PSS

,,spolem" na Zielonym Rynku, iawki wymagaj4 pomalowania czEdci

drewnianych. Przed UrzEdem Miasta lawki s4 notorycznie zabrudzone ptasimi

odchodami i wymagajq umycia.
Proszq o likwidac3g ticznych wybojow w jezdni ulicy Mielgciriskiej na odcinku

od ul. Skrainei do ul. Brzezi
Mj*tk"i.y ,1. 2Uit<o-e;, proszq o jej ufwardzenie, oraz polo2enie dywanika

asfaltowego na jej nawierzchni.
7. ProszE o likwidacjq ubytk6w i wybojow w iezdni

odcinku od ul. Szkolnej do ul. Ko$cielnej.
ulicy Brzezinowej, na

8. Starsi mieszkaricy Michelina, oraz osoby niepelnosprawne proszQ o likwidacjg
dwoch wypiEtrzeri chodnika w ulicy Parkawej pcmigdzy ul" Ko$cieln4, a ul'
Parali al n4 spowodowanego przez korzenie pobl iski ch drzew. Niewiel k im

kosztem mozna tq niedogodno$i usun4i.



9. Z duiym zaniepokojeniem przyj4lem odpowiedzi pana prezydenta na moje

interpelacje z dnia 19.05.2020, dotyczqce remontu jezdni ulicy Piockiej. Z

odpowiedzi wynika, ?* w poprzedniej kadencji rernont duzego odcinka tej

drogi nie byl objgty gwarancj4 wykonawcy. Wobec powyzszego pytam, czy

obecnie remonty drog sq objEte gwarancjq wykonawcy na ewentualnq naprawq

usterek, b4dz wadliwego wykonania zadania.

l0.Mieszkaricy miasta korzystajqcy z urokow parku Lokietka s4 zbulwersowani

zdewastowanyrni przezwandali {awkami i proszq o ich naprawienie'

Z powa2aniem

Janusz Dgbc4yr&s*i


